

ATTRACTIVE SCENT

Visit us at stand 305

Category: Cosmetics

Type: perfume concentrates



Bienvenue dans l'univers de la Société ATTRACTIVE SCENT, une véritable alchimie olfactive où l'art et la science se rencontrent pour créer des expériences olfactives uniques.

Nous sommes fiers de vous présenter notre entreprise dédiée exclusivement à la création des concentrés de parfums.

Nous parfumons tout type de support et avons également développé une gamme de parfums 100% naturelle certifiable COSMOS.

La compétitivité et la qualité restent un point essentiel, notre force est le sourcing international et le contact permanent avec les producteurs à travers le monde.

« Pour créer un bon parfum, il faut de bons ingrédients »

Nos créations parfumées sont au cœur de notre métier pour répondre au mieux à vos projets, et suivre les tendances.

La réactivité est notre priorité, nous garantissons des délais optimisés grâce à notre outil de production.

Nous mettons à votre disposition une palette diversifiée de notes, des plus délicates aux plus audacieuses, vous permettant de composer des fragrances uniques qui reflètent votre personnalité, votre marque ou votre vision artistique.

Venez découvrir !



Welcome to the world of ATTRACTIVE SCENT, an undeniable fragrant chemistry where art and science meet to create unique olfactory experiences. We are proud to present our company, dedicated exclusively to the creation of perfume concentrates.

We create fragrances for all types of products and have also developed a range of 100% natural, COSMOS-certifiable fragrances.

Competitiveness and quality remain essential, our strength lies in international sourcing and constant contact with our suppliers around the world.

"To create a great perfume, you need great ingredients".

Our fragrance creations are at the heart of our business, so that we can respond as efficiently as possible to your projects and keep up with the latest trends.

Reactivity is our priority, and we guarantee best possible lead times thanks to our production facilities.

We offer you a wide range of notes, from the most delicate to the most daring, enabling you to create unique fragrances that reflect your personality, your brand or your artistic vision.



Adresse: 668 Allée Des Parfums - Parc d'Activité Les Hauts de Grasse - 06530 St Cézaire Sur Siagne

Téléphone: 04 22 48 00 48

a.chargy@attractive-scent.fr